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Obiectul întrebării: Decontarea nave tei cadrelor didactice

Stimate domnule ministru.

Decontarea navetei cadrelor didactice din unitățile de învățământ de stat este un drept 
prevăzut de legislație, însă angajații din sistemul de învățământ se confruntă, de cele mai 
multe ori cu nerespectarea acestui drept.
Legea bugetului de stat pe anul 2014, anexa 5, alineatul 5 prevede că decontarea 
cheltuielilor cu naveta cadrelor didactice se realizează din economiile înregistrate de 
unitățile de învățământ, însă conform Legii nr. 1/2011, decontarea sau plata echivalentă 
costurilor de transport se face de către autoritatea publică locală.
În multe dintre comunele județului Bacău, cadrele didactice din unitățile de învățământ 
de stat au de recuperat cheltuielile cu naveta din anul școlar 2013 - 2014.
Față de cele relatate mai sus, vă rog, domnule ministru, să-mi comunicați dacă aveți în 
vedere identificarea unei surse de finanțare pentru decontarea cheltuielilor cu naveta 
cadrelor didactice, în vederea motivării personalului didactic să își desfășoare activitatea 
în instituțiile de învățământ de stat din mediul rural.

Solicit răspuns scris.
Cu deosebită considerație,

Senator UNPR Bacău,
Marcel Bujor


